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1. Spordivaldkonna noorte taotluste osas ettepanekute tegemine vallavalitsusele

Komisjoni esimees informeeris, et 2015. aastal maksti spordiürituste toetuseks 1000 eurot. 
Kultuuriürituste toetuseks on 2016. aastal jäänud veel 3850 eurot ja sellisel juhul jääks sportlaste 
toetamiseks 1000 eurot. 

Spordivaldkonnas on taotluse esitanud:
- Andre Kurg (esindaja - Tauno Klaar, MTÜ Antsla Tehnikaspordiklubi), taotleb toetust Euroopa 
Meistrivõistluste osalustasude tasumiseks hooajal 2016.
Andre Kurg kuulub Eesti autospordi 2016 aasta koondise koosseisu.

- Robi Niit jalgratta treeninglaagri kulude katmiseks, taotleb 500 eurot.

- Võru Kergejõustikuklubi Lõunalõvi taotleb Tuule Müürseppa ja Markkus Salumetsa toetuseks, 
kokku 1000 eurot. Komisjoni esimees tutvustas noorsportlaste tulemusi.

Toimus arutelu.

Tehti ettepanek vähendada projekti- ja tegevustoetuste osa 800 euro ulatuses, nii et 
noorsportlaste toetamiseks jääb 1800 eurot. Kultuuriüritusteks on võimalik raha taotleda ka 
teistest fondidest. Kultuuriüritusteks jääb sellisel juhul 3050 eurot.
Komisjoni liikmete ettepanek oli eraldada kõigile sportlastele võrdselt 450 eurot, kuna nende 
tulemused on võrdsel tasemel.

2. Antsla valla kultuuri- ja spordielu arendamise kava arutelu

Kultuuri- ja noorsootöö spetsialist Merle Tombak ütles, et valminud on mõneleheküljeline 
kultuuri- ja spordielu arendamise kava ning tutvustas lühidalt kava (antud protokolli lisana).

Komisjoni esimees jätkas, et Antsla valla kultuuri- ja spordielu arendamise kavas on kantide 
kaupa ära toodud probleemkohad ja arenguvajadused. See dokument peaks olema jätk Antsla 



valla arengukavale, kus lk 17 on kirjeldatud kultuuri- ja sporditöö arenguvajadusi. 

Kohaliku omavalitsuse suuremaid ülesandeid selles valdkonnas on füüsilise infrastruktuuri 
arendamine (hooned ja rajatised), mis on seotud kultuuri- ja sporditööga - kultuurimajad, AG 
võimla, AG aula, staadion ja terviserada.

Antsla valla kultuuri ja spordielu peamised eesmärgid aastani 2020, seda nimekirja võiks 
täiendada, ütles komisjoni esimees.
Punkti 1 täiendati .....esindamine toimub suurematel kultuuri- ja spordiüritustel, nii valla, 
maakonna, riigi, kui ka rahvusvahelisel tasandil.
Punkti 2 täiendati ..... hoonete ja rajatiste majandamine on korraldatud efektiivselt ning 
jätkusuutlikult.

Toimus arutelu kehalise kasvatuse tundide üle, kas 2 tundi peavad toimuma samal päeval. 
Arusaadav on see siis, kui tunnid toimuvad staadionil või on suusahooaeg või käiakse ujumas, 
aga võimlas toimuvad tunnid võiksid olla üks tund ühel nädalapäeval, teine tund teisel 
nädalapäeval. 
Arutleti teemal aktiivsuspäeviku pidamine, realiseeritakse nt Nõo koolis.
Õpetajad võiksid arvestada ka lapse koolivälist tegevust - erinevaid trenne. 
Leiti, et tegemist on teemaga, mida komisjoni liikmed peaksid arutama koos kooli kehalise 
kasvatuse õpetajatega. 

- Toimus arutelu Kultuurikalendri kasutamise võimaluste üle ja kuidas kultuurikalendrisse üritusi
lisada. Merle Tombak ütles, et täiendab Antsla valla kodulehe kultuuri üritusi puudutavat osa.

- Toimus arutelu Kihelkonna muuseumi loomise teemal.  

- Toimus arutelu, et Aksel Kersna mälestusvõistlus võiks kujuneda rahvaspordiürituseks - 
osalevad kõik AG lapsed. Kevadel võiks korraldada võistluse, kus saavad osaleda ka teiste 
koolide lapsed.

Komisjoni esimees ütles, et meie eesmärk on, et meil oleks võimalikult palju üritusi erinevatele 
sihtgruppidele. Kuna praegu sporditöö koordinaatori ametikoha väljatöötamine peatus erinevate 
vaadete tõttu, on tekkinud küsimus, mida teha, et 2016. a septembri kuuks oleks Antslas olemas 
1-2 uut ringijuhti, kes esindaksid erinevaid spordivaldkondi.  
Leiti, et treenerite leidmine on hetkel KSK kohustus. 

Toimus arutelu.
Esitati ettepanek, et kui hetkel Antsla kultuuri- ja spordikeskus spordivaldkonnaga otseselt ei 
tegele, siis tuleks muuta keskuse nime. Komisjoni esimees ütles, et sellega tegeleme siis, kui 
hakkame Antsla KSK põhimäärust üle vaatama ja muutma. 

Komisjoni liikmed kiitsid Antsla valla kultuuri- ja spordielu arendamise kava heaks.

3. Muud küsimused

Komisjoni esimees informeeris, et järgmine komisjoni koosolek toimub 5. aprillil. 

Kaire Uiboleht Helle Savi
koosoleku juhataja protokollija


